



Canadian Council
on Invasive Species Conseil Canadien sur les
Espèces Envahissantes

The Canadian Council on Invasive Species
PRESENTS **The 4th Annual**

National Invasive Species Forum



**SAVE THE
DATE!**

FEBRUARY
12-14, 2019

OTTAWA, ONTARIO

Join leaders from across Canada to improve coordination and information sharing on invasive species prevention and management.

Participants from all levels of government, Indigenous organizations, businesses, professionals, academia and non-profits are all invited to discuss and identify shared approaches to stop the introduction and spread of invasive species to Canada's landscapes.

There are still spots available for presentations! Please contact Kellie (coordinator@canadainvasives.ca) if you would like to discuss presenting at the forum.

**Presentations,
Workshops & Exhibitors**

Delta Ottawa | City Centre

Sponsored by:  Environment and
Climate Change Canada

Environnement et
Changement climatique Canada

The Canadian Council on Invasive Species is a nationally registered organization focused on building partnerships and joint action to reduce the spread of invasive species.

CANADAINVASIVES.CA



Conseil Canadien sur les
Espèces Envahissantes Canadian Council
on Invasive Species

Le Conseil sur les Espèces Envahissantes
PRÉSENTE le 4^e annuel

Forum national sur les espèces envahissantes



RETENEZ LA
DATE!

Du 12 au 14
FÉVRIER, 2019

OTTAWA, ONTARIO

Joignez-vous à des leaders Canadiens pour améliorer la coordination et le partage d'information sur la prévention et la gestion des espèces envahissantes.

Les participants de tout les ordres du gouvernement, les organisations indigènes, les entreprises, les professionnels, les universitaires et les organismes sans but lucratif sont invités à discuter et à définir des approches communes pour empêcher l'introduction et la propagation des espèces envahissantes dans les paysages canadiens.

Il y a encore des places disponibles pour les présentations! Veuillez contacter Kellie (coordinator@canadainvasives.ca) si vous souhaitez présenter au forum.

**Présentations,
ateliers et exposants**

Delta Ottawa | Centreville

Commandité par :



Environnement et
Changement climatique Canada

Environment and
Climate Change Canada

Le Conseil canadien sur les espèces envahissantes est une organisation enregistrée à l'échelle nationale axée sur la création de partenariats et d'actions conjointes visant à réduire la propagation des espèces envahissantes.

CANADAINVASIVES.CA/FR